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Protokół Nr XVIII/2013 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 14 marca 2013 roku  

w Urzędzie Gminy w Skrwilnie  

 

Sesję otworzyła o godz. 10
00

 Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Emilia 

Jaskólska, która przywitał radnych i zaproszonych gości. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że na 15 radnych w 

sesji uczestniczy14 radnych, wobec powyższego rada może podejmować 

prawomocne uchwały.  

Obecność radnych, sołtysów i zaproszonych gości przedstawiają załączone  

do protokołu listy obecności. 

Następnie rada w obecności 12 radnych przyjęła jednogłośnie protokół  

z poprzedniej sesji. 

Do przedstawionego przez Wiceprzewodniczącą porządku obrad nikt nie wniósł 

zmian ani uwag. 

Porządek obrad  przedstawia się następująco: 

 

1. Sprawy organizacyjne.( otwarcie, stwierdzenie quorum, ustalenie 

porządku obrad, przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji) 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Skrwilno. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 

stawki tej opłaty. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze 

Gminy Skrwilno. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy 

na 2013 r. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie wygaśnięcia mandatów radnych. 
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9. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

10. Wolne wnioski i zapytania 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad 1. 

Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

 

Ad 2. 

Pan Sebastian Czapiewski omówił uzasadnienie uchwały. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Wiceprzewodnicząca 

odczytała projekt uchwały. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XVIII/108/13 zmieniającą uchwałę sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Skrwilno. Uchwała wraz z 

uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad 3. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił S. Czapiewski   

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XVIII/109/13 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Uchwała wraz z 

uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 4.  

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XVIII/110/13 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. Uchwała 

wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Pan Sebastian Czapiewski omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie. W dyskusji 

nikt nie zabrał głosu. Po odczytaniu projektu uchwały rada w obecności 14 

radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/111/13 w sprawie ustalenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy 

Skrwilno. 

Ad 6.  

Skarbnik Gminy p. M. Sobiech przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały o 

zmianie uchwały w sprawie budżetu na 2013 r. Wiceprzewodnicząca Rady 
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otworzyła dyskusję. Ponieważ nikt nie zabrał głosu, odczytała projekt uchwały. 

Rada  w obecności 14 radnych, podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XVIII/112/13 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2013r. Uchwała 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 7. 

Wiceprzewodnicząca otworzyła dyskusję, w której nikt nie zabrał głosu,  

po czym odczytała projekt uchwały. Uchwała Nr XVIII/113/12 zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

została podjęta jednogłośnie w obecności 14 radnych i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Ad 8.  

Wiceprzewodnicząca poinformowała ,że w tym punkcie rada będzie 

podejmowała dwie uchwały. Pierwszą w sprawie wygaśnięcia mandatu radnej 

Genowefy Bednarskiej , drugą w sprawie zmarłego radnego Henryka 

Liszewskiego. 

Wobec powyższego poprosiła radną Genowefę Bednarską o złożenie wyjaśnień. 

Pani Genowefa Bednarska wyjaśniła wszystkim radnym i obecnym na sesji , że 

zarzuty , jakie skierowano wobec niej jako prezesa Zarządu Spółdzielni 

Mieszkaniowej w Skrwilnie zawierały wiele złośliwości. Główny zarzut to 

zaniechanie lustracji działalności spółdzielni, której nie dokonano ze względu na 

wysokie koszty. W stosunku do niej i pozostałych członków zarządu jest wyrok 

warunkowego umorzenia przestępstwa umyślnego, ze względu na znikomą 

szkodliwość społeczną czynu, ale taki wyrok pozbawia ja prawa bycia radną. 

Wyraziła ubolewanie z tego powodu, przepraszając tych, którzy na nią 

głosowali. 

Wobec tego , że nikt z radnych nie zabrał głosu w tej sprawie, 

wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały. Rada w obecności 14 radnych, 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/114/13 w sprawie wygaśnięcia mandatu 

radnej. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 

Rada w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/115/13 w 

sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 



 4 

Ad 8. 

Wójt przedłożył sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Powiedział , że na tej Sali najczęściej podejmowane są uchwały, które niosą za 

sobą zadowolenie społeczne i radość z planowanych i dokonanych korzyści. 

Dzisiaj podjęto dwie smutniejsze. Jedna z powodu przedwczesnej śmierci 

wspaniałego człowieka, jakim był przewodniczący rady – Henryk Liszewski . W 

przypadku pani Geni widzimy jak w naszym świecie , wśród wielu różnych 

przepisów i dziwnej ludzkiej „życzliwości” można też nabawić się wielu 

stresów. Podziękował pani Geni za ten czas spędzony w Radzie, gdzie wspólnie 

były podejmowane ważne decyzje. 

Następnie poinformował, że w tym roku powstaną dwa kolejne place zabaw – w 

Mościskach i Przywitowie. Podpisano w tej sprawie umowy. 

Do końca marca będą zorganizowane zebrania sołeckie podczas których zostaną 

wyjaśnione wszystkie sprawy związane z gospodarką odpadami komunalnymi 

ponieważ już od 1 lipca br. będą obowiązywały nowe przepisy w tej sprawie. 

Wykorzystują obecność sołtysów na sesji ustalono harmonogram tych zebrań. 

 

Ad 9. Nie zgłoszono żadnych wolnych wniosków i zapytań.  

Ad 10. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady 

zamknęła sesję. 

 

 

     Protokolant                                                                  Wiceprzewodnicząca  

                                         

         

Danuta Szymańska           Emilia Jaskólska 

 


